
Ko se rojeva novo življenje
Pomlad je že po tradiciji tudi čas posebnih lovskih

aktivnosti. Ne mislim na lov, tcmvcč povečano skrb,
ko sc rojcvajo nova življcnja in kaj je treba postoriti.
Predvsenu smo žc obdelali njive, da homo pridclali
hrano za divjad pozimi, ko bo potrehna pomoči.
Prav lako smo pravočasno spustili v lovišče večje
število fazamiv in tazank, ki smo jih kupili. Predvsem
pa sc trudimo, da bi se vrnile jerebice v našc lovišče,
saj so prcd leti preprosto izginile z Barja. No, sedaj,
v zadnjih letih snio že uspeli, da se je obdržalo nekaj
nekaj jat jerebic in letošnjo pomlad smo jih zopet
spustili v loviščc več parov. Tako, da bo tudi ta
koristna ptica ponovno stalni prebivalec na barjan-
skih poljih.

Pa še nekaj. V krošnjah dreves okoli Jezerne rože,
našega lovskega središča na Barju^ smo namestili več
valilnic. In vse so že »naseljene«. Se posebej se za vse
to zanimajo otroci, ki prihajajo organizirano na obisk
Jezerne rože in pogovorc z lovci. Veseli nas tudi
aktivnost društva »Zeleni prstan« s poglavitno nalo-
go »utrjevanjc zavesti o potrebnosti čuvanja narave
in zdravega okolja ter narave in kulturne dediščine.«

Scveda smo člani LD Rakovnik poskrbeli tudi
letos, kolikor je v naši moči, za ohranitev čislega
okolja. Vsako pomlad čistimo, odvažamo smeti, se
jezimo nad brezobzirnimi ljudmi pa več ali manj
ostaja po starem. Nekje se počisti. drugje so že novi
kupi odpadkov. Lovci vztrajno opozarjamo, da je
viška občina, kjer je naše lovišče, že dalj časa okuže-
na s steklino in veljajo preventivni ukrepi za zatiranje
te nevarne bolezni, saj se psi podijo po Barju, vzne-
mirjajo divjad in napadajo sprehajalce. In ponovni
primer, da je stekla mačka ugriznila človeka (Iška
vas). Končno se vse konča pri občinski oblasti, ki ni
sposobna poskrbeti, da bi Ijudje spoStovali njihove
odloke in predpise. Ljubljansko občinsko vodstvo
zanemaija vrsto važnih programov, se obnaša brez-

brižno do zahtev občanov, prevladujejo občinski pre-
piri, ki se vlečejo, v veliko nezadovoljstvo občanov,
v nedogled. Kdaj bo konec jalovega prepiranja?
Koliko časa bo to še trajalo? Ljudje odločno zahteva-
jo, da se naredi red!

Lovci pa se zavedamo, da brez upanja na boljši
jutri in trdega, načrtnega dela, ne bo napredka!
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